
Zápisnica 

zo zasadania výboru Urbárskeho spolumajiteľstva Fačkov, pozemkového spoločenstva zo 

dňa 28.11.2022 

 

PROGRAM 

 
1. Zahájenie 

2. Informovanie o činnosti na lesných pozemkoch  

3. Eurofondy na opravy lesných ciest 

4. Porasty, ktoré neboli odovzdané US 

5. Stav financií 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

Prítomní:  

výbor: Panák Jozef, Bielik Vlastimil, Klinec Miroslav, Záň Pavol, Čerňanec Miroslav, Fodrek 

Vladimír, Hollý Cyril 

dozorná rada: Bukovec Ján, Ďuriš Vladimír, Balvan Ladislav 

hostia:  Miroslav Rybárik 

 

2. Informovanie o činnosti na lesných pozemkoch 

v priebehu mesiaca november sa vykonali tieto práce 

ťažba dreva  

–  OLH navrhol, aby sa tento rok dokončila ťažba v Páleniciach, ktorú v predchádzajúcich 

mesiacoch vykonal Vojtech Hollý; výbor s návrhom nesúhlasí, tieto práce sa vykonajú na jar 

- nie sú odovzdané číselníky od Ivana Hollého 

- prerezávky v Piskovej sa dorobia do konca roka (cca 3 ha) - porast 319  

- v priebehu tohto týždňa sa odvezie drevo z odvozného miesta v Páleniciach 

- samovýroba bola vydaná pre: nikomu 

3. Výzva č. 63/PRV/2022 na predkladanie o nenávratný finančný príspevok z programu 

rozvoja vidieka SR 2014 - 2022   

- Platobnou agentúrou (PPA) bola zverejnená výzva na opravu lesných ciest, ktorá končí 

28.2.2023; výzva sa týka zhutnenia ciest pieskom, vybudovanie približovacích liniek a zvážnic 

- výbor US sa dohodol, že osloví p. Františka Králika, kvôli ďalším informáciám  



4. Porasty, ktoré neboli odovzdané US 

- tajomník US informoval výbor US, že je vypracovaná dohoda so ŠL o odovzdaní 

nehnuteľností; podľa podanej žiadosti vypracoval Ing. Holeša so ŠL žiadosť o vrátenie 

porastov, ktorú treba podpísať a doručiť späť na ŠL; dohoda je vyhotovená v 8-mich 

vyhotoveniach, pričom tri odtlačky zostávajú spoločenstvu, jeden Pozemkový úrad Žilina, 

jeden Obecný úrad, jeden Národné lesnícke centrum, jeden Lesná správa R. Teplice a jeden 

organizačná zložka OZ Sever 

5. Stav financií 

-  1148,83 € pokladňa 

-  34766,01 € účet  

6. Rôzne 

- Miroslav Čerňanec požiadal o dotáciu na mikulášske sedenie pre deti; výbor odsúhlasil 

dotáciu v sume 350 €  

- taktiež informoval o tom, že obec zaplatila urbárskemu spolumajiteľstvu palivové drevo 

v hmote 6,98 m3 v sume 418,60 € 

- ďalej bolo obecným úradom uhradených 900 € za palivové drevo – buk do základnej školy 

- výbor navrhol urobiť ukončenie roka spolu s pasienkovým spoločenstvom dňa 23.12. Termín 

sa potvrdí po vyjadrení pasienkového spoločenstva 

 

 

 

Vo Fačkove 28.11.2022                         Vlastimil BIELIK 

                                  tajomník spoločenstva 

 

 


